2025 OCCC Summer Camp - Happy Campers

WHAT SHOULD YOU EXPECT AT SUMMER CAMP? (在营地你期待什么?)

At OCCC Summer Camp, each day is planned out by the hour, ensuring a smooth day with lots of safe and fun learning. As you show up to camp, there will be an encouraging and energetic coach ready to greet you and sign you in. Once you have been signed in, assistant coaches will take the campers and get them started with some games and team building activities to get them excited for the day! The Head Coach will share expectations and pray to start every camp.

在营会里,每一天都是按小时计划的,确保有一个顺利,安全和有趣的一天。当你到达营地,将有一个充满活力的教练迎接你,并帮助你签到。你签到后,助理教练组织开始一些游戏和团队活动,让营员度过丰富的一天!主教练将分享对当天的期望,并以祷告开始每天的营会。

The day itself is full of fun games and drills that will challenge all levels in an encouraging atmosphere. Each camper will have his or her own team to get to know and build new friendships. The day will conclude with "Team Time," which is where we share an encouraging message related to sports and Jesus. It is here where we can share the love of Christ in a safe and open environment. Each camper will have a voice to share and will hopefully grow in their faith-walk. On the last day of each RTW Camp, "The 4 Quarters of Faith" is shared with campers – this is the Gospel and an opportunity for campers to commit their lives to our Lord and Savior Jesus Christ. The Head Coach will celebrate the MVP of the day and end each day in prayer. Finally, we will also be teaching our campers Chinese the last two hours of each day! What a Camp!

每一天都充满了挑战和鼓励,以及各种有趣的游戏和演习。每个参与者都将了解自己的团队并建立新的友谊。每 一天将以 "团队时间" 结束,我们会在一起分享与体育和耶稣有关的令人鼓舞的信息。在这里,我们可以在安全 和开放的环境中分享基督的爱。每个参与者都可以分享。在 RTW 营会的最后一天,我们将分享" The 4 Quarters of Faith " --这是福音,是孩子们将他们的生命献给我们的主耶稣基督的机会。主教练将宣布每天最有 价值的运动员,并以祷告结束一天的营会。最后两小时,我们将教孩子们中文。多么丰富的夏令营啊!

Pastor Scott Manley, Camp Director | scott@floodthesound.com | (360) 352-3535

WHAT SHOULD MY CAMPER WEAR AND BRING TO CAMP?

应该穿什么带什么去营会

As there will be much physical activity, we suggest campers should wear and bring:

由于会有大量的体力活动,我们建议参加者应该穿戴和带:

- Athletic Shorts or sweats(运动短裤)
- Light sweatshirt (薄运动衫) Hat and/or sunglasses (帽子/太阳镜)
- Short sleeve shirt (短袖) Sunscreen (防晒霜)
- Bible (圣经) Water bottle (水瓶)

Please note: Due to allergy concerns, lunch will NOT be provided. Campers are encouraged to bring their own lunch. OCCC Summer Camp will be providing pre-packaged light snacks. If there's a heat advisory, please send your child in appropriate attire (shorts, t-shirt, hat, sunglasses, sunscreen) and send them with a water bottle. OCCC will make sure to give extra water and sunscreen breaks to accommodate for extreme weather. All Head Coaches are CPR/First Aid certified.

请注意:由于食物过敏问题,教会将不会提供午餐。我们鼓励孩子们自己带午餐。营会只提供包装好的零 食。如果天气很热,请给你的孩子穿戴适当的服装(短裤,t恤,帽子,太阳镜,防晒霜),并带上他们的水瓶。营会 将确保提供额外的水和防晒霜,以适应极端的天气。所有主教练都有 CPR/急救证明。

Pastor Scott Manley, Camp Director | scott@floodthesound.com | (360) 352-3535